



Letter of Authorization

Authorized Party: Jinan Xinzheng Education Consulting Co.,Ltd

Authorizing Party: Planning and Support Department of Kangwon National University, Korea

Authorization Period: March 5, 2025 - March 4, 2026

The Planning and Support Department of Kangwon National University, Korea, hereby exclusively authorizes Jinan Xinzheng Education Consulting Co.,Ltd as the China Office for the Target Class Program at Kangwon National University's Samcheok Campus, with the following authorities:

1. To jointly develop educational programs aimed at cultivating global talents.
2. To manage the operation of the Target Class Program in the China region and oversee the development and management of partner agencies.
3. To assist students of the Target Class Program with study abroad applications, visa processing, and entry procedures.

2025. 3. 5.

Authorizing Party: Choi Seyong, Dean, Planning Support, Kangwon National University



Authorized Party: Chen Hengyi, Legal Representative, Jinan Xinzheng Education Consulting Co.,Ltd



代表处 授权书

被授权者：济南心正教育咨询有限公司

授 权 者：國立江原大学 企划支援处

授权日期：2025年3月5日-2026年3月4日

韩国国立江原大学企划支援处授予济南心正教育咨询有限公司为国立江原大学三陟校区入学目标班项目的招生代理机构，并授予以下权限。

1. 协助中国事务所为学生提供优质服务，严格遵守目标班招生规则。
2. 开展目标班项目在中国区的招生、组织学生报名、面试等工作。
3. 协助目标班项目学生的留学申请、签证及入境等工作。

2025. 3. 5.

授权者：國立江原大学企划支援处长 崔世熔



被授权者：济南心正教育咨询有限公司 法人 陈恒义